

# BEST OFF

## BestOFF: Einreichfrist startet am 14. Juni!

**Die Einreichungsfrist für BestOFF beginnt nächsten Montag!** BestOFF ist ein juriertes Präsentationsformat der Kunstuniversität Linz, das seit 2003 besteht und seither kontinuierlich weiterentwickelt wurde. Kuratiert wird sie heuer von Angela Stief. Bei der BestOFF werden ausgewählte Arbeiten von Studierenden und Absolvent\*innen präsentiert, die nicht älter als zwei Jahre sind oder innerhalb der letzten zwei Jahre weiterentwickelt wurden. Die ausgewählten Arbeiten sollen einen Einblick in die divergierenden Ansätze und das breite Spektrum der Ausbildungsmöglichkeiten an der Kunstuniversität Linz geben.

### Was soll eingereicht werden?

- Biografie
- Artist Statement
- max. 5 Bilder (Druckqualität)
- bei Filmeinreichungen: ein Download-Link (zum Beispiel: Vimeo)
- ein Projektvorschlag als PDF
- ein Portfolio als PDF

Jede/r Studierende kann nur ein Projekt einreichen. Es können/sollten jedoch mehrere Arbeiten im Portfolio erwähnt werden.

**Wir freuen uns auf Eure Einreichungen von 14.6. bis 4.7.2021 unter:**

<https://www.my-submission.art/bestoff2021/>

Fragen bitte an:  
Sylvia Leitner  
+43 (0)732 7898 2219  
[sylvia.leitner@ufg.at](mailto:sylvia.leitner@ufg.at)

Mit besten Grüßen  
Das BestOFF-Team

# BEST OFF

## BestOFF: Submission starts – June 14th!

**The submission deadline for BestOFF starts next Monday!** BestOFF is a juried presentation format of the Kunstuniversität Linz that has existed since 2003 and has been continuously developed ever since. This year the exhibition is curated by Angela Stief. The BestOFF will present selected works by students and graduates, works that are not older than two years or have been further developed within the last two years. The selected works shall provide an insight into the divergent approaches and the wide range of educational opportunities at the Kunstuniversität Linz.

### What should be submitted?

We are very much looking forward to your submission and need from you above all:

- Biography
- Artist statement
- max. 5 pictures (printing quality)
- film submissions: a download-link (for example: Vimeo)
- a project proposal as PDF
- a portfolio as PDF

Each submitter may submit only one project. However, several works can/should be mentioned in the portfolio.

**We look forward to your submissions here from 14.6. – 4.7.2021:**

[www.my-submission.art/bestoff2021/](http://www.my-submission.art/bestoff2021/)

For further questions:

Sylvia Leitner  
+43 (0)732 7898 2219  
[sylvia.leitner@ufg.at](mailto:sylvia.leitner@ufg.at)

Best regards,  
the team of BestOFF